
備註：請把電力裝置及層板等之位置標示於上列位置圖上，若參展商未能提交此圖，標準展位承建商將會
在適當位置代為安裝；如須現場更改位置或取消須另行繳費，電力裝置每個項目澳門元 150.00，層板每
個項目澳門元 100.00。

Remark: Exhibi tors are requested to mark on the plan above the posit ion of their e lectr ica l
requirements and shelves. Standard booth contractor wi l l insta l l at our discret ion if we do
not receive any instruct ion before move in. Requests for removal and dismant l ing of
socket/spot l ight on-site wi l l be charged MOP150.00per one. Requests for removal and
dismant l ing shelves on-site wi l l be charged MOP100.00 per one.

請以中文或英文（正楷）填寫。請於2020年9月28 日前填妥表格並電郵至Info@wkebcc.com大會總承建

Please fill the form in Chinese or English (block letters) and return by email (sales@creation.com.mo) to Official Contractor by 28 Sep 2020



EXHIBITOR’S AUTHORISATION

公司

Company:

展位號碼

Booth No.:

聯絡人

Contact Person:

職位

Job Tit le:

電話

Tel:

傳真

Fax:

電郵

Email :

簽署及蓋章

Signature & Company Chop:

日期

Date:

標準展位設計

Shell Scheme Booth Design

每組展位設備包括 (以9㎡ 計算) Each shell scheme booth will include (Based on 9sqm):

標準展位圍板 Standard shell scheme system panels

公司眉板1件 Fascia board x 1 nos

有鎖詢問枱1張配2椅 Lockable Information counter with 2 chairs

9平方米地毯 9 sqm carpet

23W節能射燈2支 23W Energy Saving Spotlight x 2 nos

13Amp/220V(500W)插座1個 13Amp/220V (500W) Socket x 1 nos


